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 عنوان الرسالت او الاطروحت 
  2797-2791داخليت في اليابان ــــت الـــاسيــــالاوضاع السي

 ملخص الرسالت او الاطروحت :  
 وباقتــــدار استطاعت  ونهاــــك عنها ممٌزه اــــٌجعله ومما الكبرى اعٌةــــالصن الدول من الٌابـــان عدت

 بعض لتوضٌح الاطروحة هذه جاءت لذا. الحرب العالمٌة الثانٌةالسٌر قدما على الرغم من هزٌمتها فً 

 الموسومــــة الاطروحـــة تألفت.  دولٌةــــال مكانتها  قــــتحقٌ فً انــــــالٌاب ساعدت التً الجــوانب

 تمهٌد ٌسبقها فصول ةـــخمس من 2797 – 2791 الٌابـــــان فً الــــداخلٌة السٌــاسٌة الاوضـــاع

 الٌابان فً السٌاسٌة العملٌة سٌر الاطروحة تناولت حٌث.  مباحث ثلاثة على الواحد لــالفص ويـــــٌحت

 على تعاقبت التً الٌابانٌة  الحكومات سٌـــــاسة منـــــاقشة خلال من الحـــر ًـــــالدٌمقراط الحزب بقٌادة

 عن فضلا انـــالٌاب فً ةـالسٌاسٌ الاحــزاب  برامج على الضوء والقاء  الٌابان فً السٌاسً النظام قٌادة

 وصور ملاحق كذلك مقدمة تسبقها بخاتمة الاطروحة اختتمت . اــنتائجه واهم الانتخابٌة  ةـــالعملٌ رـــسٌ
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Abstract of thesis  
 

Japan is one of the major industrialized nations and what makes them distinct from it and being able to 
capably move forward in spite of its defeat in World War II. So this thesis was to clarify some of the 
aspects that helped Japan to achieve international status. Thesis consisted tagged internal political 
situation in Japan 1972 - 1989 of five chapters preceded pave contains one chapter on the three 
sections. Where the thesis dealt with the political process in Japan led by the Liberal Democratic Party, 
by discussing the policy of the Japanese government that came to the leadership of the political system 
in Japan and shed light on the political parties in Japan programs as well as the conduct of the electoral 
process and the most important results. Thesis concluded the conclusion preceded by an introduction as 
well as supplements and pictures specializes in the topic of thesis. 

 


